

Referat af til bestyrelsesmøde i beboerrepræsentationen Julivænget Horsens.

Den 5. november klokken 19 2025 hos Per Svendsen i nummer 4.

Deltagere: Klaus Pakula, Per Svendsen, Lise Skovbjerg, Kirsten Pakula

Afbud. Karin Gahner Rosenkrantz

Ikke mødt: Betinna Christensen

Inden mødtes start forsøgte vi at ringe til Betinna, men desværre var det telefonnummer vi havde, forkert

1. Godkendelse af referatet fra sidste møde den 11. september 2025

Referatet fra den 11. september blev godkendt.

2. Økonomisk status

Da kassereren ikke var mødt blev punktet udskudt.

3. Nye problemstillinger opfanget af bestyrelse eller andre

Det lader til, at man i enkelte huse føler at varmereguleringen ikke fungerer ordentligt. Vi har ikke fået nogen form for konkret henvendelse, og vi afventer en sådan, før vi for alvor går ind i problemstillingen.

I første omgang registrer vi det faktiske varmeforbrug i en række huse. Tallene kan direkte aflæses på varmepumpemodulet. Disse tal offentliggør vi, og så har man mulighed for selv at følge, hvordan ens eget forbrug ligger i forhold til det. I første omgang findes tallene i nr. 4 og 33.

I forbindelse med parkering hilser vi med tilfredshed, at der nu er kommet markering af, hvor parkeringsbåsene er. Desværre bliver markeringerne ikke alle steder respekteret, og det betyder, at vi reelt har færre P-pladser til rådighed. Vi opfordrer alle til at respektere opmærkningerne, og at man altid parkerer indenfor markeringen.

Det har været nævnt, at der enkelte steder er "parkeret" flere affaldssække foran huset. Så længe sækkene ikke indeholder fordærveligt affald, så er det ikke noget, vi har beføjelser til at blande os i.

Der er stillet forslag om, at der på de grønne fællesarealer opstilles en eller flere træpavilloner, som et samlingspunkt imellem husene. Vil kunne blive et sommersamlingssted for beboerne, og vil kunne bidrage til at styrke det sociale beboerne imellem. Udlejer forespørges, om det vil være en mulighed?

Rundt om søen kan det konstateres, at der ligger mange hundeefterladenskaber. Endnu engang bør vi minde om, at man også skal samle hundens efterladenskaber op, når man går tur ved søen.

4. Hjertestarter

Sagen behandles af vores kasserer Betinna, og vi afventer derfor hendes nærvær, når emnet skal yderligere debatteres.

5. Overvejelser vedr. indkøb af festtelt

Sagen blev indgående drøftet. Der var enighed om, at skal vi købe et telt, så bør det primære formål være at skabe ly ved vores vejfest og lignende arrangementer. Skal teltet udlånes til alle beboere, vil det udløse et behov for løbende vedligeholdelse og sikring af, at materiellet hele tiden er i top. Det vil være en stor opgave og et stort ansvar at påtage sig.

Det blev derfor konkluderet, at vi indtil videre skrinlægger ideen.

6. Vejfest 2026

Lise og Kirsten har bolden i forbindelse med Vejfest 2026. De ville gerne starte med at finde frem til, hvilken dag, man helst vil holde festen, og de udsender en undersøgelse desangående. (ugerne 31, 32 og 35).

Der var i hele kredsen enighed om, at det nu er slut med selv at sætte teltet op.

Erfaringen har vist os, at det er et stort arbejde, og udførelsen har ligge på meget få. For eftertiden må vi betale os fra at få teltet sat op og pillet ned.

Per Svendsen undersøger hos udlejer, om han også i 2026 vil yde det samme bidrag til festen. Når dette vides, arbejder udvalget videre med planlægningen.

Det blev foreslået, at når nu vejfesten er en tilbagevendende begivenhed, så investerer vi i velourduge, vi kan genbruge.

Det er opfattelsen, at det er en god ide med hoppeborgen. Den kan evt. suppleres med kongespil og stige-golf, så de voksne også kan "lege med".

Det blev drøftet, om vi skal have mad udefra. Pizzaer blev foreslået. Der er en bekymring for, at deltagerprisen let kan blive for høj, og at det så vil medføre færre deltagere.

Der var hos nogle skepsis for at holde generalforsamling og vejfest samme dag, da der ofte på generalforsamlingen kan komme ting op til diskussion. Man frygter, at det kan ødelægge stemningen. Per Svendsen gjorde opmærksom på, at i den gennemførte brugerundersøgelse, var ønsket om at holde generalforsamling og vejfest den samme dag det, som flest havde fremsat som ønske. Synes på den baggrund, at det er svært at se bort fra. Hvorfor spørge, hvis vi ikke lytter?

Når vi kender den økonomiske ramme, tager udvalget stilling til menuen og det videre forløb.

7. Henvendelse fra nummer 5

Bestyrelsen er af den opfattelse, at henvendelsen er besvaret, og at der ikke er noget nyt at tilføje. På den baggrund besluttede man at afslutte sagen.

8. Orienteringsbrev

Formanden udsender på bestyrelsens vegne på mail et orienteringsbrev med beslutningerne fra mødet.

9. Eventuelt - Næste møde

Holdes i nummer 33 hos Kirsten og Klaus Pakula

Datoen blev ikke aftalt, men efterfølgende sættes følgende datoer i spil i håbet om at alle kan på en af datoerne.

Onsdag den 14. januar, torsdag den 15. januar, tirsdag den 20. januar, torsdag den 22. januar

Meld snarest tilbage hvilke datoer, der kan bruges!

Referent:

Per Svendsen

Formand

Julivænget 4

Den 6. november 2025